
 
 
 
 
 
 
 

Fractie: ONS 

Naam: Sigrid Bosman 

Onderwerp: Flevoboys 

Datum indiening vragen: 17 november 2022 

 
 
 

Vragen: 
 
Naar aanleiding van de presentatie van Flevo Boys tijdens het Politiek Uurtje een aantal weken 
geleden wil de fractie van ONS graag het volgende weten: 
  

1. In hoeverre is er inmiddels contact geweest tussen het college en Flevo Boys? 
2. Welke toezegging is gedaan? 
3. Wat is de status van de mogelijk gedane toezegging? 

 
 
Reactie college: 

1. Wethouder Gillissen heeft telefonisch contact gehad met de voorzitter van Flevo Boys. 
2. Er is nog geen toezegging gedaan aan Flevo Boys. 
3. De reactie op de brief wordt momenteel nog afgestemd binnen het college. Na akkoord 

van het college versturen we de reactie aan het bestuur van Flevo Boys. Via de griffie 
ontvangt u deze reactie ook.  

 
 

Datum beantwoording vragen: 29-11-2022 

Contactpersoon: C. Binnenmars 

 
 


